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Kgs. Enghave Lokaludvalgs ønsker til Budget 

2024 på Teknik- og Miljøområdet. 

 

 

Kgs. Enghave Lokaludvalg er glade for, at Teknik- og 

Miljøudvalget har besluttet en særlig proces for 

modtagelse og behandling af budgetønsker fra 

lokaludvalgene. Vi har drøftet vores ønsker til budget 

2024 på lokaludvalgets møde den 27. april, og vi har valgt 

at fokusere på de to nedenstående ønsker. 

 

1. Trafikundersøgelse af trafikken i 

Sydhavnsgade/Bådehavnsgade/Sluseholmen 

 

Lokaludvalget indstillede også dette ønske til budget 2023 

og til overførselssagen i januar i år, men det kom ikke 

igennem.  

 

Sydhavnsgade er en af de mest trafikerede indfaldsveje i 

København, og presset på vejen er øget betragteligt i de 

senere år, både fordi flere kører i bil, og fordi antallet 

af indbyggere i Sydhavnen er steget. Med den igangværende 

og kommende byudvikling af Trekantgrunden og af 

Bådehavnsgade Vest og Stejlepladsen, vil der danne sig et 

endnu mere kompliceret billede af trafikafviklingen i 

området, især i den del af Sydhavnsgade, der ligger mellem 

Scandiagade og Sluseholmen. Kgs. Enghave Lokaludvalg 

ønsker en analyse af den nuværende trafikafvikling sammen 

med en analyse af, hvad det stigende pres på vejen vil 

betyde for området, når det er færdigudviklet. 

 

2. Stibro ved Sydhavnsgade/Sjællandsbroen 

Dette ønske fremsatte vi til overførselssagen i januar. 

19. april 2023 

Sagsnummer 

2023-0151895 

 

Dokumentnummer 

2023-0151895-1 

 

 

Sekretariatet for Vesterbro 

og Kgs. Enghave Lokaludvalg 

Lyrskovgade 4 

1758 København V 

 

EAN-nummer 

5798009800473 

 

www.kk.dk/lokaludvalg 

 

https://www.kk.dk/lokaludvalg


 

Sekretariatet for Vesterbro og Kgs. Enghave Lokaludvalg 2/2 

 

 

I forbindelse med planlægningen af byggeriet ved 

Bådehavnsgade Nord (Dansk Metal) indgår der en stibro over 

Sydhavnsgade fra Bådehavnsgade til Sluseholmen. 

Lokaludvalget havde fået oplyst, at Teknik- og 

Miljøforvaltningen ville foreslå, at der i 

overførselssagen blev besluttet en undersøgelsesbevilling 

til stibroen. Dette ønske blev dog ikke en del af aftalen 

om Overførselssagen i år. Vi håber, at medlemmerne vil 

fremme dette ønske i forbindelse med forhandlibgerne om 

Budget 2024. 

 

 

 

Venlig hilsen 

Joan Røge 

Forperson for Kgs. Enghave Lokaludvalg 

 

 


